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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok budZetowv 2020

W zwiqzku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Woclawek na rok 2020 przedstawiam

nastgpuj4c4 propozycjg do projekfu budzetu dotyczqce zadanra;

Remont ulicv Willowei wraz z chodnikami z przedluZeniem do kofca ulicv Jalowcowei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadaniaprzy planowaniu wydatk6w biez4cych I maj1tkowych na rok
budZetowy 2420.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Ulica Willowa jest ulicq czgsto uzytkowanq ze wzglgdu

na zrajduj4c4 sig Szkolg Podstawow4 nr 8 orazPrzedszkol e w 7 . Nawierzchnia ulicy oraz chodnik6w po

obydwu stronach ulicy wyrnagaj4 generalnego remontu, podobnie jak chodnik przy ulicy Jalowcowej lqczqcy

sig po jednej stronie z chodnikiem w ulicy Willowej. Liczne dtiury w ulicy, polamane plyty chodnikowe
stanowi4 zagrohenie dla pieszych, szczeg6lnie dzieci j aki zmotoryzowanych.
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